
 

 
Beloved Parents, 
 
Please find the following 2024 school fee details for your kind attention: 
 
School Fees (2024) 

Child $880 per year (enrolled from term 1 with government subsidy) 
$770 from term 2 
$550 from term 3 
$330 from term 4 
min 10 pp 

 
Discount 

More than 1 child enrolled 5% discount will be given to subsequent child/children enrolled 
Applicable only to students enrolling for full school year 

 
Payment Methods 

Bank Transfer Bank: ANZ 

Account Name: MELBOURNE CHINESE SEC & PRIM SCHOOL INC 

BSB: 013354 

Account No.: 2794 95468 

 
Withdrawal and Refund 

Withdrawal before the commencement of school year 2024 70% of received fee will be refunded 
Withdrawal after the commencement of school year 2024 50% of received fee will be refunded 
Withdrawal after term 3 of school year 2024 No refund 

 
Melbourne Chinese School is a Child Safe community Language School. If you have any concern and suggestions regarding the school’s safe policy, 

please feel free to contact us through email  melbchineseschool@gmail.com.  

 

  



 

 

親愛的家長： 

請參考以下本校 2024 年度收費資料: 

學費 (2024) 

孩童 全年 880 澳元 (從第一學期開始註冊並獲得政府補助) 

$770 (從第二學期開始註冊) 

$550 (從第三學期開始註冊) 

$330 (從第四學期開始註冊) 

最少 10 人成班 

 

折扣 

同一家庭多於一位小孩就讀 

本校折扣 

同一家庭第二位小孩註冊就讀本校可享 5% 折扣 

折扣只適用於每年第一學期就註冊的學生 

 

付款方式 

銀行轉帳 Bank: ANZ 

Account Name: MELBOURNE CHINESE SEC & PRIM SCHOOL INC 

BSB: 013354 

Account No.: 2794 95468 

 

取消註冊及退款 

2024 年度開學前取消 退款實際所收金額的 70% 

2024 年度開學後取消 退款實際所收金額的 50% 

2024 年第三學期後取消 不退款 

 

墨爾本中華中小學是一所旨在保護兒童安全的社區語言學校，如果您對我校的有關兒童安全相關政策有任何疑問或建議，請郵件至

melbchineseschool@gmail.com 與我們聯繫 


